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4. Faulkner Municipal Drain – Appointment of Engineer 

Drain municipal Faulkner – Nomination d’un ingénieur 

 

Committee recommendation(s) 

That Council appoint Mr. Andy Robinson, P. Eng. of Robinson Consultants 

Inc. as the Engineer of record to prepare a report that addresses the change 

in land use within the Faulkner Municipal Drain, including whether the 

Faulkner Municipal Drain downstream has the existing capacity to 

accommodate the additional volume and rate of water, for Council’s 

consideration prior to Council making a decision under Subsection 65(1) of 

the Drainage Act. 

 

Recommandation(s) du comité  

Que le Conseil nomme M. Andy Robinson, ing., de la firme Robinson 

Consultants Inc., comme ingénieur chargé de rédiger un rapport qui 

présente la modification de l’utilisation du sol pour le drain municipal 

Faulkner, et qui indique si la partie en aval du drain municipal Faulkner peut 

actuellement absorber le volume et le débit d’eau supplémentaires. Ce 

rapport sera soumis à l’examen du Conseil avant que les membres ne 

prennent une décision, en vertu du paragraphe 65(1) de la Loi sur le 

drainage. 

 

Documentation/Documentation 

Report from the Director, Water Linear and Customer Services, Infrastructure and 

Water Services, dated August 14, 2024. (ACS2024-IWS-WL-0009) 

Rapport de la Directrice, Services linéaires d’eau et à la clientèle, Direction 

générale des services d’infrastructure et d’eau, daté le 14 août 2024 (ACS2024-

IWS-WL-0009) 


